
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 175
I aftalen ”Grøn omstilling af vejtransporten” er der afsat et provenutab på ca. 100 mio. kr.
i 2022 voksende til ca. 900 mio. kr. i 2030 til at finansiere en forlængelse af særordningen
med lav elafgift på kørestrøm. Ministeren bedes redegøre for, hvad effekten vil være,
såfremt provenutabet i stedet anvendes på at hæve det aftalte bundfradrag for nulemissi-
onsbiler: Hvor meget kan fradraget i så fald hæves med? Og hvilken effekt vil det få for
det forventede antal nulemissionsbiler i perioden og for CO2-udledning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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